

Title (en)

GARMENT AND METHOD FOR ITS MANUFACTURE.

Title (de)

BEKLEIDUNGSSTÜCK UND VERFAHREN ZU DESSEN HERSTELLUNG.

Title (fr)

VETEMENT ET PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

**EP 0615412 A1 19940921 (EN)**

Application

**EP 92920097 A 19920831**

Priority

NL 9200150 W 19920831

Abstract (en)

[origin: CA2117261A1] 2117261 9405171 PCTABS00030 Garment, in particular shirt, blouse, smock and the like, which is worn in the trousers or in the skirt, and, in order to prevent the slipping out of trousers or skirt, is provided at its underedge with a hip-fitting piece of elastic material. Preferably, the hip-fitting piece is of circular-knitted tricot fabric, having at the underedge a fixed fastening. The connection between hip-fitting piece (9) and upper piece (8) has been made with the aid of a special stitch (10), such as a flatlock stitch, wherein possibly one or more elastomeric yarns (11) can be incorporated.

Abstract (fr)

Vêtement notamment une chemise, une blouse, un blouson ample et similaire, qui est porté dans le pantalon ou la jupe. Pour l'empêcher de sortir du pantalon ou de la jupe, le vêtement est doté à son bord inférieur d'une bande en matériau élastique passée autour des hanches. De préférence, cette bande est composée d'un tissu tricoté circulaire, présentant à son bord inférieur un dispositif de fixation. La liaison entre la bande passée autour des hanches (9) et la bande supérieure (8) est réalisée à l'aide d'un point de couture spécial (10), tel que le point flatlock, dans lequel on peut éventuellement incorporer un ou plusieurs fils (11).

IPC 1-7

**A41D 1/04; A41B 1/00**

IPC 8 full level

**A41B 1/00** (2006.01); **A41D 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41B 1/00** (2013.01); **A41D 1/04** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9405171A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**CA 2117261 A1 19940317**; EP 0615412 A1 19940921; JP H07500885 A 19950126; WO 9405171 A1 19940317

DOCDB simple family (application)

**CA 2117261 A 19920831**; EP 92920097 A 19920831; JP 50706894 A 19920831; NL 9200150 W 19920831